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***全程4星酒店 4 Stars Hotel

The Taipei Taichung Nantou Tour

Tour Code : 7TNQ

03-21455177

** 乘坐游船游览          日月潭   ~ Sun Moon Lake Round Island 
** 到访十份车站老街             火车文化老街放天灯  Shi Fen Old Street Station ~ old time life style skylight Lantern
**南投清境农场         青青草原.绵羊城堡 Cing Jing Farm ~Green Grassland , Sheep Castle
**承恩门          清领时期古迹历史见证 ~ Taipei Cheng-En Gate ~Historical Witnesses of the Qing Dynasty



第一天           吉隆坡           桃园（接机）                  
 齐集于吉隆坡第一航站楼国际机场，乘搭国际航班飞往台北桃园国际机场。
                                                                                                                                               酒店： 准4*蜜月世纪饭店或同级
  

第二天           桃园                 台北                 台中                                                            (早餐/-/-)                
[中正纪念堂】是为纪念蒋介石而建造的纪念堂，纪念堂里正殿每到整点都有驻守的仪仗队交接仪式【九份老街】 保留旧时
生活风貌，古韵浓厚，红灯笼、窄巷道、青石阶、斑驳的木质建筑，强烈传统风格的建筑群顺着山势而建，一座座旧式房屋
鳞次栉比，狭窄的街道和陡直的石阶，高高低低，弯弯曲曲，还有九份金矿城怀旧壁画，可以细细品味小镇当年的辉煌。
【十分车站老街】 这是一个很有火车文化特色的老街，也是放天灯的大本营，可以于天灯的四面写下您的祝福字句，拍照留
念后点火放，举起天灯放上天空 (4-6人一个天灯)。【逢甲夜市】属台中夜市的龙头，不单以饮食着称，也包含各式各样的商
店，营业时间也比较长，逢甲夜市的必吃小吃-韩式炸鸡、大甲芋头甜点、凉拌木瓜、黄金炸豆腐、阿财烤肉、激旨烧鸟串
烧、炒面面包、大肠包小肠…等。
                                                                                                                                                酒店：准4* 碧根行旅酒店或同级

第三天           台中               南投                                                                                      (早/午/晚餐)
（山地特产中心）（台湾茶圃）【清境农场(】青青草原 ) - 有一望无垠的青绿色大草原，悠闲散步在草原的绵羊为游客照相
的主角。【小瑞士花园】破曉的清境雲霧，像幅畫中飄逸的潑墨山水，極目遠眺，山嵐正以漸進的方式瀰漫開來，與遠山雲
影合而回一，此時的山林田野純淨之美，令人心曠神怡。【空中步道】 -步道系統位於可遠眺中央山脈、合歡群峰、能高山
及奇萊山系等台灣屋脊，為全國第一條唯一具有此景觀之觀光休閒步道.
                                                                                                                                                       酒店： 竣悦空中花园或同级

第四天          南投               台中                                                                                         (早/午餐/-)
【南投日月潭(含游船) 】日月潭的美，从春夏到秋冬，无论风和日丽或烟雨迷蒙，都回荡着绮丽的风姿。漫步在美丽湖 边 步
道、特别赠送体验水域游艇之旅 (日月潭游湖)，体验最真实、感动的日月潭。【文武庙】 –文武廟背山面湖，地勢雄偉，風
景秀麗，是附近居民的信仰中心，香火鼎盛；登上後殿觀景台，可以遠眺日月潭, 視野遼闊，頗有擁抱天下之大度。【多肉
秘境】寬敞的園區規畫出夢幻透明泡泡屋、天空階梯等IG超夯拍照打卡景點【妮娜巧克力梦幻城堡】 有如走進霍格華茲魔法
城堡，夢幻的城堡建築，紮實的石材，彷彿就像從歐洲搬過來的城堡，裡面不只有巧克力，還結合了觀光工廠、下午茶、冰
淇淋.【一中街夜市】 这是台中一个大型商圈，属典型的大型学生商圈，台湾中部青少年流行文化指标地。此商圈以「便
宜、份量多」为商圈饮食特色
                                                                                                                                               酒店： 准4* 碧根行旅酒店或同级

第五天          台中                   台北                                                                                     (早/午餐/-)
（貔貅招财馆）【台北府城承恩门】 –唯一以清領時期風貌保留的古城門，是臺北最珍貴的國定古蹟之一，也由於早期具有
的防禦功能，成為國防的歷史見證【抚台街洋楼 】 是位於臺灣臺北市中正區城內商圈的市定古蹟，1910年落成後，最初作
為日本營造商的事務所，後陸續作為酒商店鋪、報社等，今為攝影展覽場所。【台北101大楼 （自费登观景台）】 - 座落于
台北最精华地段，曾是全世界最高楼的建筑，代表台湾的荣耀及骄傲，也是到台北旅游必看景点之一，不看看超高摩天大楼
就好像没来过台北一样.【西门町】 被称为台北“原宿”，“哈日族”的天堂，是台北国际化程度很高的商圈，这里有商业
步行街，“哈日族”喜爱的各种书籍、唱片、服饰，成为青少年次文化的代表、国际观光背包客造访之地。
                                                                                                                                    酒店：准4* 洛基饭店（中华馆）或同级

第六天           台北自由活动                                                                                                     (早/-/-)
 【 自由活动】                                                                                                              酒店：准4* 洛基饭店（中华馆）或同级

第七天           台北桃园国际机场                   吉隆坡                                                               （早餐)            
送往机场，准备启程回到可爱的家。

**景点的先后顺序可根据具体情况有所调整  *倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代 *旅游旺季期间，住宿酒店可能安排在其他城市**                     
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Day 1          KUALA LUMPUR            Taoyuan Airport    
 Assemble at KLIA for your flight to Taipei Taoyuan Airport. 
                                                                                                                                                                Hotel : Local 4* Chuto Plaza Hotel or sml

Day 2          Taoyuan              Taipei              Taichung                             (B/-/-)        
【National Chiang Kai-Shek Memorial Hall】 The Memorial Hall was built to Commemorate Chiang Kai Shek. You will see the action of Changing
the Guards.[Chiu Fen Old Street ] Still preserve the old time life style. Red Lanterns, narrow alley, green steps wooden houses and steep steps.
With a abandon gold mine picture, can imagine the glorious old time. [Shi Fen Old Street Station ] This is full of train cultural old street, an
ideal location for skylight Lantern. Experience at to light skylight Lantern. (4-6 person for one lantern) 【 Fengchia Night Market】 You can
find delicious snack foods, quality clothes at reasonable prices to express your unique personality at here.
                                                                                                                                                                        Hotel Local4* : Beacon Hotel or sml
 

Day 3           Taichung                Nantou                                               (B/L/D)          
 (Local Product) (Taiwan Tea House) [Cing Jing Farm ](Green Grassland) has an expanse of green grassland the protagonist of which is the
sheep walking leisurely in the grassland to take pictures for tourists. [Swiss Garden] - The clouds and mists of the Qingjing Realm at dawn are
like the elegant splashed ink landscapes in a painting. Looking far into the distance, the mountains are spreading in a gradual way, and they are
merged with the clouds and shadows of the distant mountains. The pure beauty of the mountains, forests and fields at this time is refreshing.
 [Sky Walk ] - The trail system is located on the Taiwanese ridge overlooking the Central Mountain Range, Hehuan Peak, Nengshan Mountain and
Qilai Mountain. It is the only sightseeing trail in the country with this view.
                                                                                                                                                         Hotel :Local 4*Jun Yue Garden Rosort or sml

Day 4          Nantou                Taichung                                                 (B/L/-)         
 [ Nantou Sun Moon Lake (include boat ride) - Through out the year, the beauty of Sun Moon Lake, whether is sunny or raining season, will have
the beautiful scenery. Experience the boat ride, to feel the real and touching Sun Moon Lake. [Wen Wu Temple] The temple is facing the lake,
with beautiful landscape. It is the religious center for the nearby residents. On the observatory desk, you will view the Sun Moon Lake.
[Succulent Secret Realm] The spacious park has planned IG super-ramming photo-taking spots such as dreamy transparent bubble houses and
sky stairs.[Nina's Chocolate Castle]  It seems walking to a magic castle, with dream –like castle building, stone structure, just like a European 
Castle moved here. Not only chocolates inside the castle, also combine as tourist factory, high tea and ice cream[Yi Zhong Street Night
Market] A large Taichung commercial site especially for university students. You may find (cheap, quantities ) food stuffs here

                                                                                                                                                                                        
                                                                                                                                                           Hotel : Local 5*  Hotel Leisure Chiayi or sml

Day 5          Taichung                Taipei                                                  (B/L/-)        
（Puxi shop）【Taipei Cheng-En Gate】is the only one that remains what it used to look like in the Qing Dynasty, as well as one of the most
valuable state-designated historic sites in Taipei.【The Futai Street Mansion】 is a municipal historic site located in the inner business district
of Zhongzheng District Taipei City, Taiwan. It was later used as a wine shop, a newspaper office, etc., and now it is a photography exhibition
venue.【Taipei 101 Tower】 (own expense for observatory) – Located at the prime area of Taipei, it was once the tallest building in the world,
represent the honors and pride of Taiwan. It is the must to see for the visitors to Taiwan.【Ximending】 It is the center of the commercial
district in Taipei. You may find book stores, CD, Garments shops. It is also the center for youth culture, attractions for international bag-
packer
                                                                                                                                                         Hotel : Green World (ZhongHua) Hotel or sml

Day 6           Taipei                                                                          (B/-/-)
【Free & Leisure 】
                                                                                                                                                         Hotel : Green World (ZhongHua) Hotel or sml

Day 7           Taipei Taoyuan Airport                     Kuala Lumpur                    (B/-/-)
 Heading to the airport, preparing to embark on the journey back to your lovely home.
                                                                                                                                              
                                                  

**Attraction sequence subject to change. If a site is closed, an alternative will be arranged. During peak seasons, accommodations may be in other
cities**
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Tour Code : 7TNQ

7Days 6Nights
 The Taipei Taichung Nantou Tour   



Tour Code : 7TNQ

行程风味  Special Flavor

邵族风味
渡假村风味
土鸡风味
小笼包风味

SHAOZU  FLAVOR
RESORT FLAVOR 
RANGE CHICKEN FLAVOR
XIAOLONGBAO FLAVOR

ADDITIONAL INFO

1.Passport & Visas – Please ensure passport is valid for at least 6months from the return date of the trip and all necessary visas and
permits have been acquired 

2.Travel Insurance- Its recommended that you purchase a travel insurance before departure

1.  护照与签证-请确保护照有效期从回程日期算起至少6个 以上及所有所需提前申请的签证和准证

2.旅游保险-建议出发前购买旅游保险

Term & Condition
1.Tours are conducted in manderine.
2.Hotel accommodation on twin share or triple share basis. Single room occupancy is at additional cost.
3.Please note that triple room third bed shall be a roll-away bed.
4.Tour fare quoted is for Malaysian, foreigners surcharge applied.
5.In coach shopping- for your convenient, a variety of local snacks and products offered for sale on board the coach,
 if you need, please place your order with tour guide.
6.For other terms and conditions please refer to overall copy of tour booking conditions.

1.  导游将以中文讲解为主，如要求其他语言讲解，需征收额外费用。
2.  住宿安排2人一房或三人一房，单人间将收取额外费用。
3.  三人间-第三张床将是折叠式床。
4.  团费仅适用于马来西亚公民， 外国人将征收额外费用。
5.  车上购物-将售卖当地产品，如有需要可以跟导游购买。
 6. 有关其他报团细节，请参考完整报团细节。

        
   Departure Date :

Tour Fare :

F/Details : 


